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Op 8 decemfur 2§22 hebben wij rnet u en twee arnbtenaren gisproken oner de {financiële} situatie
bij SV Velden. U heeft toegezegd om snel een vervolgafspraak te maken. Tot op heden hebben wij
niets van u vernomen ondanks onze herinneringen op 13 én 25 januari. Wij voelen ons hierdoor niet
serieus geÍxlrnen en ervaren niet de medewerking en steun die wij heel nadrukkel[ik wél van de
gemeente verwactrten.
De huidige (financiéle) sÍtuatie nan 51í Uelden is vmr de a§enrene ledemergaderirry aanleiding
geweest om het bestuur van SV Velden op te dragen de voor- en nadelen van ontvlechting van de

vereniging te ondereoeken. Dit proces loopt op dit moment.
SV Velden heeft een bestaansnecfit op basis uan een &tal 'vaste' pljlers zoals bij iedere vereniging.
Deze pijlers zijn de inkornsten uit sponsorirg contributies en horeca. Deze laatste is zeer belangrijk
maar SVVelden heeft deze inkornsten niet.
Vanaf december 2021 proberen wij gehoor te krijgen bij de gemeente. Gesprekken z'rjn gevoerd met
de wethouders Venroort en Rmst en recenteliik dus osk met u- Ll bent heel nadrukkeliik partij voor
ons en wij venrachten dat u verant íoordeliikheid neernt-
ln deze brief stellen wij een oplossingvichting voor- ffij vragen u om hier gelroor aan te geven dan
wel met een adequaat alternatief te komen teneinde onze vereniging te redden.

SlíVeHen
SV Velden is een zqenaanrde omni-vereniging rnet bijna 1"fiX} leden. Ons sportpark is door u

aangeurezen als sportkern. Wij hebbeÍ! veÍïr{}firen dat de gemeente Venlo in het land uitstraah trots
te zijn op het feit dat er een omni-vereniging is en dat tal van bestuurders, ambtenaren en

verenigirgen uit het land naan Venlo komen orn het succeryerhaal te ]mren" 51í Velden en BMV De

Vilgaard als uithangbord en trots nan de gemeente Venlo. lllÍat ons ktreft is het echter geen

succesrerhaal- Mogelijk mooi voor de promotie rmn Venlo, maar de zes rerenigirqgen die deel
uitmaken van SV Velden ziin verre van trots. De eigen identiteit van de verenigingen is weg de
inkomsten die gegenereerd konden worden met de eigen kantines zijn verdwenen en als er nu geen

actie wordt ondernomen yanuit de BgÍírente is 5\í Velden rwer een paar jaar failliet,

Zoals gezegd is S1í Vekden een omni-verengrng. ln plaats uan 6 aparte spCIrtyerenigirgen zijn wij L
vereniging met 6 afdelingen. Voor de gemeente Venlo is SV Velden een prima oplossing. Naast het
feit dat de gemeente l aanspreekpunt rroor zes uerenigingen heeft, hespaart zii € 2.5m subsidie per
jaar {1 keer € íX} iaarlijke subsidie voor 5Y Velden in plaats nan 6 keer uoor de individuele
verenigingen). Hoe kan het ziin dat 5V Velden hier aan het korte e[nd trekt em uiteindelljk het loodje
gaat leggen zonder hulp.
De exploitatÍe van SV Velden staat aljaren onder druk. De exploítatie laat structureel een tekort zíen
t an ongeveer € 2O.0Í§. Op dit moment heeft de verenÍging nog een goed eigen verrqen en een
goede kaspositie, maar met een toekomstig structureeltekort zal dit snelverdarnpen. Dit betekent
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dat onze vereniging over vijf jaar fallliet is. Daarnaast constateren wij dat veel leden na de

uredstrijden vertíer bij andere honecagelegenheden zoeken" Als deze trend zich dsorzet zal het steeds

lastiger zijn om de BMV te exploiteren.

Problematiek
Hieronder gaan wij nogmaals in op de (voor u bekende) problematiek.

Het opgeven van de eigen kantine lrías noodzakelijk voor de realisatie van de BMV- ln ruil daarvoor
zou 5V Velden jaarlijks € z\-ZffJ onturngen- Dit staat in de business case en is meerrnalen onderwerp
van gesprek geweest. Doordat de horeca commercieelwordt geëxploiteerd hebben wij geen

mogel'ljkheden meer om extra rniddelen te genëreren- Ondanks de vele dmr 5V Velden
georganiseerde evenementen kan het gemis van de eigen kantine niet gecornpenseerd worden.
Hierbij komt dat 5V Velden geen extra middelen kan genereren omdat er comrnerciële (inkoopl
tarieven worden gehanteerd waardoor er nauwelijks sprake zal zijn van een e)dra frnancieel
voordeel. Als vereniging zijn wij de enige in de gemeente zonder eigen kantine en dus ook als enige
vereniging niet in sbat osï onze exploÍtatie structureel sluitend te kriigen. DÍt staat in schril coírtrast
met de situatie van vóór de BMV. Dit is dan ook de reden dat de financiële cornpënsatie onderdeel
uitmaakÍe van de businss Íase eÍt deze ook als zodanig rmadzakeliik was en is om als vereniging te
overleven. Onder deze voorwaarden heeft SV destijds ook de eigen kantine opgegeven.

Wellicht ten overvlcede merken wij nog op dat de verctrekte subsidies in de aftelapen jaren
gekoppeld waren aan investerirgen/r.ri§avem" De verurarring over eem 'gewijaigd spcnsorcontracf
van € 14.ffi hebben wj per mail van 25 januari il. alweggenunen" Dít bedrag is onjuist. ln plaats

van een contract van 3 jaar van € 3.500 van het Wapen van Velden ís nu een contract van l jaar van €
3.500 van Peter Bouten (exploitant BMVI hieruoor in de plaats gekonren" Geen extra inkomsten dus
voor 5V.

lndien gewenst zullen wij nogmaals onze financiële overzichten met u delen. Hieruit kunt u opmaken
dat de balans er weliswaar niet slecht uit ziet maar dat de exploitatie en de projectie hiervan naar de

toekomst het probleenn is.

Oploesiry
Door het missen van een eigen kantine in eigen beheer dan wel met een goede overeenkomst met
de exploihnt míst de vereníging structureel een subshntieel bedrag. Een bedrag dat niet kan

worden geaCImpenseerd- Flet failliet van de vereniging is een logisch gevolg als er nu geen oplossing
wordtgeboden"

De oplossing voor de hiervoor geschetste problematiek is heel simpel:
o Finansiëlecompensatie:

o zoals aangegeven in de business case structureel € 21-20O perjaar
o ln plaats van 1 x € 5ffi subsidie 6 keer subsidie tran € 5fr), o*

o Medewerkinggeven aan het bouwen van een eigen kantine.

Deze oplossing past onerigens mk prima in het coalitieprcgramrÍla van de gemsertË Venlo. Daar
staat immers dat u samen rnet de inuoners oplossingen wih vinden rrcor toekonostige uitdagingen,
zoals het afbrokkelen uan het verenigingsleven. Ingezet wordt op preventie want voorkomen is beter
dan genezen.

Als nu geen oplossing wordt geboden voorzien wii dat 51í V,elden spoedig niet meer bestaat en de
bloeiende verenigingscrrltuur zich zal verspreiden owr de andere harecagelegenheden in het dorp-



Verder proces
Zoals aangegeven ziin wij uiterrnate teleurgesteld en Eroelen wii ons aNs een van de grootste
verenigingen van Venld niet serieus genomen. Wij gaan ervan uit dat deze brief aanleiding is om ons

uit te nodigen v{x}r een gesprek Dit gesprek willen wij vffir 1 april a.s. hebben. Luk dat niet dan
zullen wij op 1 april a.s. de raadsfracties en de pers benaderen. Ook zullen wij dan inspreken tíjdens
de raadsvergadering.

Deze brief wordt gestuurd naÍn€Íls de omni-verengrng S Velden, haar Raad van Advies en de 6
sportafdelingen. Orn dit kracht bij te zetten hebben alle noorzitters deze brief ondertekend.
Uiteraard houden wij u op de hooge van de voortgang van het onderzoek naar de onwlechting.

Wij kijken uit naar uw reactie en gaan enran uit dat u nu wel contact Ínet ons opneemt en met
concrete t oorstellen en daadkracht aan tafel komt!
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